



بطاقة موعد - من الإنترنت

Appointment Slip - Web-Generated

Patient Name : Afia Ahmad Jubran Alfaihi اسم المريض : عقيه احمد جبران الفيفي
Patient MRN : 5454911 رقم الملف : 5454911
Ref Source : Clinic (Return visit) محول من : العيادة
Visit Type : MRI نوع الموعد : اشعة
Prov. Name : R MRI DISCOVERY لمرجعة : الأشعة
Specialty : RAD-MRI الاختصاص : قسم الأشعة - الرنين المغناطيسي
Visit Place : Radiology Main مكان الموعد : قسم الأشعة - المبنى الرئيسي - الدور الأول
Building : Main Building المبنى : المبنى الرئيسي
Facility : KFSH&RC Riyadh المستشفى : مستشفى الملك فيصل التخصصي ومركز الأبحاث - الرياض
Visit Day : Wednesday يوم الموعد : الأربعاء
Visit Time : 09:00 AM وقت الموعد : 09:00 صباحاً
Visit Date H : 13 Shawwal 1444 تاريخ الموعد : 13 شوال 1444
Visit Date G : 03 May 2023 الموافق : 03 مايو 2023
Tel. No : 0114423926 هاتف الموعد : 0114423926

Order Name : MRI Brain w/ + w/o Contrast
Reason for Exam: Low grade glioma? to follow any progression or contrast inhancment

تعليمات هامة:

تعليمات عامة:

يجب أن تصل مستعداً قبل ثلاثون دقيقة من وقت الموعد الطبي.
أي تأخير لمدة 15 دقيقة أو أكثر من وقت موعد الأشعة سيؤدي إلى إلغاء الفحص.
الصيام لمدة 4 ساعات.

إذا كنت تعاني من مشاكل في الكلى، فيجب أن يتم عمل فحص الكرياتينين (وظائف الكلى) الذي يجري في المختبر في غضون شهر واحد من تاريخ موعد الأشعة في حالة وجود جهاز أو معدن مغروس داخل الجسم نرجو تبليغ استقبل الأشعة.
خاص بالمرضى الإنث فقط: إذا كان هناك أي احتمال أن تكوني حاملاً، فأخبري طبيبك المعالج قبل الشروع في التحضير و/ أو فحص الأشعة
إذا كان الفحص الذي سيجرى لك يتم تحت التخدير العام، فأحرص على ما يلي:
الوصول مستعد قبل ساعتين من وقت الموعد الطبي إلى وحدة إجراءات اليوم الواحد
الصيام من 6 إلى 8 ساعات (حسب توصيات طبيب التخدير).
يجب أن يتم عمل فحص الكرياتينين (وظائف الكلى) الذي يجري في المختبر في غضون شهر واحد من تاريخ موعد الأشعة، وإلا فسيتم إلغاء موعد الأشعة
إذا كانت لديك حساسية لمصبغة الأشعة:

أخبر طبيبك

يجب أن يصف لك طبيبك دواء يؤخذ قبل وقت الأشعة

اتبع تعليمات الأدوية

إذا كنت مصاباً بمرض كلوي في مراحله الأخيرة و/ أو كنت تخضع لغسيل الكلى بشكل منتظم:
من الأمان استخدام وسائل التباين القائمة على الغادولينيوم.

يجب أن يقوم طبيبك بترتيب غسيل الكلى ليتم إجراؤه بعد ساعتين من فحص التصوير بالرنين المغناطيسي لمدة 3 أيام متتالية
للمرضى المسفرين :

الرجاء حجز تذكرة الطائرة 6 ساعات بعد الانتهاء من الفحص. تعليمات عامة:

يجب أن تصل قبل 45 دقيقة من وقت الموعد الطبي.

أي تأخير لمدة 15 دقيقة أو أكثر من وقت موعد الأشعة سيؤدي إلى إلغاء الموعد.
التحضيرات الأولية للفحص تستغرق مدة تتراوح من (45-60) دقيقة قبل الموعد الطبي
الصيام لمدة ست ساعات.

إذا كنت تعاني من مشاكل في الكلى، فيجب أن يتم عمل فحص الكرياتينين (وظائف الكلى) الذي يجري في المختبر في غضون شهر واحد من تاريخ موعد الأشعة في حالة وجود جهاز أو معدن مغروس داخل الجسم نرجو تبليغ استقبل الأشعة.
خاص بالمرضى الإنث فقط: إذا كان هناك أي احتمال أن تكوني حاملاً، فأخبري طبيبك المعالج قبل الشروع في التحضير و/ أو فحص الأشعة
إذا كان الفحص الذي سيجرى لك يتم تحت التخدير العام، فأحرص على ما يلي:
الوصول مستعد قبل ساعتين من وقت الموعد الطبي إلى وحدة إجراءات اليوم الواحد
الصيام من 6 إلى 8 ساعات (حسب توصيات طبيب التخدير).
يجب أن يتم عمل فحص الكرياتينين (وظائف الكلى) الذي يجري في المختبر في غضون شهر واحد من تاريخ موعد الأشعة، وإلا فسيتم إلغاء موعد الأشعة
إذا كانت لديك حساسية لمصبغة الأشعة:

أخبر طبيبك

يجب أن يصف لك طبيبك دواء يؤخذ قبل وقت الأشعة

اتبع تعليمات الأدوية

إذا كنت مصاباً بمرض كلوي في مراحله الأخيرة و/ أو كنت تخضع لغسيل الكلى بشكل منتظم:
من الأمان استخدام وسائل التباين القائمة على الغادولينيوم.

يجب أن يقوم طبيبك بترتيب غسيل الكلى ليتم إجراؤه بعد ساعتين من فحص التصوير بالرنين المغناطيسي لمدة 3 أيام متتالية
للمرضى المسفرين :

الرجاء حجز تذكرة الطائرة 6 ساعات بعد الانتهاء من الفحص.

Instructions:

General Instructions:

You should arrive prepared 30 minutes before the appointment time.
Any delay for 15 minutes or more from the appointment time will lead to cancellation of the exam.

Fasting for four hours.

If you have kidney problems a Serum Creatinine lab test should be available within one month from the appointment date

If you have implanted or metallic devices, please report to Radiology Reception.

Female Patients ONLY: If there is any chance that you may be pregnant let your ordering physician know before proceeding with the preparation and/or examination

If your exam is under General Anesthesia:

Arrive prepared two hours before the appointment time to the Day Procedure Unit (DPU).

Fasting for 6 to 8 hours (depends on the anesthesiologist recommendations).

Serum Creatinine lab test done within one month from the appointment date should be available, if not, your appointment will be cancelled.

If you have a known Contrast Allergy:

Inform your physician

Your physician should order premedication for you

Follow premedication instructions

If you have end stage renal disease and/or on regular dialysis:

It is safe to have gadolinium based contrast media.

Hemodialysis should be arranged by your physician to be performed 2 hours after the MRI exam for 3 consecutive days.

If you are traveling by air:

Please book your flight 6 hours after the appointment. General Instructions:

You should arrive 45 minutes before the appointment time for the oral contrast media preparations

نرجو الاعتماد على يوم الزيارة والتاريخ الميلادي عند اختلاف التاريخ الهجري

Please arrive for your appointment on Visit Day and Gregorian Date as printed

Page 1 of 2

طبعت: 12 شوال 1444



مستشفى الملك فيصل التخصصي ومركز الأبحاث
King Faisal Specialist Hospital & Research Centre

Any delay for 15 minutes or more from the appointment time will lead to cancellation of the appointment.
Exam Preparation takes from (45-60) minutes prior the appointment time.
Fasting for six hours.
If you have kidney problems a Serum Creatinine lab test should be available within one month from the appointment date
If you have implanted or metallic devices, please report to Radiology Reception.
Female Patients ONLY: If there is any chance that you may be pregnant let your ordering physician know before proceeding with the preparation and/or examination
If your exam is under General Anesthesia:
Arrive prepared two hours before the appointment time to the Day Procedure Unit (DPU).
Fasting for 6 to 8 hours (depends on the anesthesiologist recommendations).
Serum Creatinine lab test done within one month from the appointment date should be available, if not, your appointment will be cancelled.
If you have a known Contrast Allergy:
Inform your physician
Your physician should order premedication for you
Follow premedication instructions
If you have end stage renal disease and/or on regular dialysis:
It is safe to have gadolinium based contrast media.
Hemodialysis should be arranged by your physician to be performed 2 hours after the MRI exam for 3 consecutive days.
If you are traveling by air:
Please book your flight 6 hours after the appointment.

***** END OF REPORT *****